
Zápis z 3. řádného zasedání AS FEL ČVUT dne 27. 5. 2022
Přítomni: Froš, Habala, Havlíček, Janíček, Klimtová, Kočárník, Koller, Krpenský, Kubík,

Kyncl, Nováková, Rezek, Roztočil, Sláma, Špetlík, Štěpán, Voves
Omluveni: Faigl, Fliegel, Makešová, Nekovář
Nepřítomni: Hrzina, Szeles
Hosté: Páta (děkan), Jakovenko (proděkan pro studium), Sobotíková (proděkan pro

studium), Rišková
Předsedající: Habala, předseda: Roztočil, tajemník: Kubík.

Program zasedání:

1. Schválení programu 3. řádného zasedání AS FEL
2. Schválení zápisu z 2. řádného zasedání AS FEL
3. Projednání návrhu na udělení Trnkovy medaile doc. Foitovi (předloženo panem

děkanem)
4. Projednání a schválení výroční zprávy o činnosti fakulty za rok 2021 (předloženo

panem děkanem)
5. Termín příštího zasedání
6. Různé

Od posledního zasedání neproběhlo žádné per rollam hlasování.

Seznam příloh:

1. Detailní výsledky hlasování

Začátek zasedání: 9.21

9.21
Ad 1. Schválení programu 3. řádného zasedání
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Program zasedání byl schválen.

9.22
Ad 2. Schválení zápisu z 2. řádného zasedání
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Zápis byl schválen.

9.23
Ad. 3. Projednání návrhu na udělení Trnkovy medaile doc. Foitovi (předloženo panem
děkanem)
Páta si z pozice děkana vzal slovo a ústní formou představil životní práci pana docenta Foita.

9.28
Proběhlo hlasování o 3. bodu programu
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Návrh medaile byl schválen.
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9.29
Ad 4. Projednání a schválení výroční zprávy o činnosti fakulty za rok 2021 (předloženo
panem děkanem)
Páta formou prezentace představil Výroční zprávu o činnosti fakulty za rok 2021 a současnou
situaci na fakultě. S ohledem na příkaz rektora 5/2022 znovu zdůraznil, že “V žádném případě
nejde o plošné sankce, ale každý případ bude posouzen individuálně.”

Rezek vznesl dotaz, zda se prezentovaná úspěšnost a úspěchy fakulty pozitivně projeví při
rozdělování financí v rámci ČVUT. Páta odpověděl, že jde o komplexní jednání v rámci ČVUT
a dílčí změny se podařilo prosadit cca před 2 lety.

Kyncl vznesl dotaz na definici plošné příležitosti a zdůraznil, že by měla být příležitost
definována na vstupu a ne výstupu, ostře se ohradil proti nastavování kvót.
Páta upřesnil, že vedené mohutnosti jednotlivých skupin jsou zmíněny pouze proto, aby
dokládaly rovnost a posun vpřed a ne jako kvóty, které je třeba zvyšovat.
Habala připomněl výklad slova rovná příležitost platným posledních mnoho stovek let a rozdíl
s moderním výkladem poslední doby.

9.57
Proběhlo hlasování o 4. bodu programu
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Výroční zpráva byla schválena.

9.59
Ad 5.  Termín příštího zasedání
Navrženo 24. 6. 2022 od 9.15 v místnosti č. 80
Výsledek hlasování: 17/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Termín byl schválen.

10.00
Páta všechny aktuální informace děkana již sdělil při představování výroční zprávy a
současného stavu fakulty a poskytl prostor pro dotazy.

Habala se zeptal, které konkrétních programy jsou označeny jako kritické podle příkazu rektora
5/2022. Pan děkan podal informaci o tom, že v úterý proběhlo jednání s garanty programu, na
kterém se řešilo vytipování kritických a nekritických programů a předmětů. Zdůraznil snahu
vytipovat opravdu pouze kritické programy a předměty, kterých se sankce týkají. Proces bude
hotov v souladu s příkazem rektora, tedy do konce příštího týdne.

Kyncl se velmi kriticky vyhradil proti humanitární podstatě příkazu rektora 5/2022 a zmínil
legislativní nedostatky příkazu rektora 5/2022.
Páta: “Příkaz rektora mi jako děkanovi moc nepomohl v tom, co přesně máme na úrovni
fakulty dělat, v tom mi dává pořád částečnou volnost. Deklaruji, že na naší úrovni budeme ke
všem přistupovat individuálně, nikdy paušálně a zohledňovat všechny aspekty případů
jednotlivých studentů.” Dále zdůraznil: “Fakulta nemá a nebude kádrovat studenty. K tomu má
stát jiné orgány. Já k tomu mohu dát maximálně součinnost, kádrování dělat nebudu. Ale
musíme se chovat maximálně transparentně.” Dodal, že se budeme dívat na témata
závěrečných pracích, spolupráce s firmami a laboratořemi, na čem studenti pracují a zda to
zasahuje do oblastí sankcí.

2



Habalovi připadá příkaz rektora 5/2022 legislativně dost na vodě, radí postupovat co
nejkonzervativněji. Roztočil v této souvislosti připomíná, že je možné svolat legislativní
komisi, nicméně v dané situaci mu to nepřipadá nutné. Páta souhlasí. Habala dodává, že
současná situace je dost amorfní a může vykrystalizovat do mnoha forem. “Měli bychom
reagovat pružně,” zdůraznil Habala. Páta souhlasí a dodává, že fakulta nebude vyhazovat
studenty: nejhorší možnost je přerušení studia, které předchází ale několik jiných možností.

Kubík děkuje za briskní vyřešení poslední připomínky ohledně přístupů k rozvrhům a chválí
efektivitu SVTI.

Havlíček se ptá na nově zřízenou funkci proděkana pro spolupráci s průmyslem a
komercializaci a zajímá se jaké všechny projekty mají jít přes proděkana.

Zasedání skončilo ve 10.20

4. ŘÁDNÉ ZASEDÁNÍ AS FEL SE BUDE KONAT 24. 6. 2022
od 9.15 v místnosti č. 80, nebude-li určeno jinak.

Zapsal: Kubík další úpravy: předsednictvo
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Příloha 1: Detailní výsledky hlasování

Usnesení

Celé jméno Usnesení 3/1 Usnesení 3/2

Jan Faigl --- ---

Karel Fliegel --- ---

Denis Froš Pro Pro

Petr Habala Pro Pro

Radek Havlíček Pro Pro

Pavel Hrzina --- ---

Vladimír Janíček Pro Pro

Markéta Klimtová Pro Pro

Petr Kočárník Pro Pro

Jan Koller Pro Pro

Antonín Krpenský Pro Pro

Jiří Kubík Pro Pro

Jan Kyncl Pro Pro

Michaela Makešová --- ---

František Nekovář --- ---

Kateřina Nováková Pro Pro

Bohuslav Rezek Pro Pro

Jaroslav Roztočil Pro Pro

Jakub Sláma Pro Pro

Marek Szeles --- ---

Radim Špetlík Pro Pro

Petr Štěpán Pro Pro

Jan Voves Pro Pro

Celkem Pro 17 17

Celkem Proti 0 0

Celkem Zdržel se 0 0
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